



# CONSTITUTION AMENDMENT PROCESS

Chantal Hanquet, Fred Dorn

## EN Concerning the actual State of the Changing of the FEPTO Constitution

On the 9<sup>th</sup> and the 23<sup>rd</sup> of September, the Board members met with several FEPTO representatives to clarify still open points in the process of changing the constitution, Special thanks to all members who came forward. During these two constructive meetings, some articles were discussed, commented, and worked over.

The Board will incorporate the changes, remarks and proposals given for the draft of the changed constitution that had been discussed at Ohrid and in its November meeting at Dave and prepare a final version to be voted upon at Liege.

Thereafter, a precise explanation will be given considering the procedure of voting at the GA as well as the official notification of the then formally stated new constitution of FEPTO, to be published in the NL early next year.

Chantal Hanquet, Fred Dorn

## FR Concernant l'état actuel du changement de la Constitution FEPTO

Les 9 et 23 septembre, les membres du Conseil ont rencontré plusieurs représentants des membres de la FEPTO pour clarifier des points encore ouverts dans le processus de changement de la constitution. Un merci spécial à tous les membres qui se sont manifestés.

Au cours de ces deux réunions constructives, certains articles ont été discutés, commentés et retravaillés.

Le Conseil intégrera les modifications, remarques et propositions données dans le projet de modification de la Constitution qui avait été discuté à Ohrid lors de sa réunion de novembre à Dave et préparera une version finale qui sera votée à Liège.

Par la suite, il y aura une explication précise concernant la procédure de vote à l'AG ainsi que la notification officielle de la nouvelle constitution alors formellement déclarée de FEPTO, publiée dans la NL au début de l'année prochaine.

Chantal Hanquet, Fred Dorn